
Register today – explore policy and technical insights at the Canadian Gas 

Association’s Energy Nexus & Annual Technical Conference 2025 

An exciting program shaping the future of Canada’s natural gas industry. 

Join us in Calgary from October 27–30, 2025 for the must-attend event where policy 

and technology come together to chart the future of natural gas in Canada. 

This year’s program is stronger than ever, featuring both policy-shaping 

conversations and a robust technical program designed to deliver practical insights 

and innovation. 

Policy program highlights 

• CEOs tackling regulation, infrastructure, and customer needs 

• Experts showing how natural gas powers AI and Canada’s digital future 

• Government leaders outlining emerging policy directions 

• Commentators assessing Canada’s role in global energy leadership 

Technical program highlights 

Get real-world takeaways from sessions on: 

• Data centers and gas – preparing infrastructure for tomorrow’s energy demand 

• AI in utility field operations – cutting costs and boosting safety 

• LNG as a fuel for Canada 

• Hydrogen integration in midstream infrastructure 

• Enhancing disaster response with drones and advanced communications 

• And many more 

With over 50 exhibitors and a dynamic technology showcase, CGA Energy Nexus & 

Annual Technical Conference 2025 is where the industry’s future comes into focus. 

We look forward to welcoming you in Calgary. 

[Register now] 

 

 

 

 

 

 

 

https://nexus-atc.cga.ca/website/82172/


French 

Inscrivez-vous dès aujourd’hui – découvrez des perspectives politiques et 
techniques à l’occasion du Energy Nexus & Annual Technical Conference 2025 
de l’Association canadienne du gaz 

Un programme passionnant qui façonne l’avenir de l’industrie canadienne du gaz 
naturel. 

Joignez-vous à nous à Calgary du 27 au 30 octobre 2025 pour l’événement 
incontournable où politiques et technologies se rencontrent afin de tracer l’avenir du 
gaz naturel au Canada. 

Le programme de cette année est plus solide que jamais, proposant à la fois des 
conversations déterminantes en matière de politiques et un programme technique 
robuste conçu pour offrir des perspectives pratiques et des innovations. 

Faits saillants du programme politique 

• Des PDG abordant la réglementation, les infrastructures et les besoins des 
clients 

• Des experts démontrant comment le gaz naturel alimente l’IA et l’avenir 
numérique du Canada 

• Des dirigeants gouvernementaux présentant les nouvelles orientations en 
matière de politiques 

• Des commentateurs évaluant le rôle du Canada dans le leadership énergétique 
mondial 

Faits saillants du programme technique 
Obtenez des apprentissages concrets grâce à des séances sur : 

• Les centres de données et le gaz – préparer l’infrastructure à la demande 
énergétique de demain 

• L’IA dans les opérations sur le terrain – réduire les coûts et accroître la sécurité 

• Le GNL comme carburant pour le Canada 

• L’intégration de l’hydrogène dans les infrastructures intermédiaires 

• Améliorer l’intervention en cas de catastrophe grâce aux drones et aux 
communications avancées 

• Et bien d’autres encore 

Avec plus de 50 exposants et une vitrine technologique dynamique, l’Energy Nexus & 
Annual Technical Conference 2025 de L’Association canadienne du gaz est l’endroit où 
l’avenir de l’industrie prend forme. 

Nous avons hâte de vous accueillir à Calgary. 

[Inscrivez-vous maintenant] 
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